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Proces – verbal 
încheiat azi 31.07.2017  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 6 consilieri locali . Lipsesc d-na Veisa Teodora, d-ul 
Chirita Nastase si d-ul State Gheorghe . 
 D-nii consilieri spun ca trebuie ales un presedinte la aceasta sedinta, fiind lipsa d-na 
Veisa Teodora .    
 D-ul Perieteanu Gheorghe o propune pe d-na Miu Valeria ca presedinte, propunere 
aprobata cu unanimitate de voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 15 .   
 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – am intrebat daca nu stia d-ul secretar ca este 
incompatibilitate conform legii . 
 D-ul secretar – legea este interpretabila, am facut adresa la ANI . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – nu mi se pare normal sa fie incompatibil, este muncitor . 
 D-na primar – d-ul Ciugulea spunea la fel, ca nu este incompatibilitate, ca nu ar fi nicio 
problema, insa cei de la ANI au zis ca este incompatibilitate . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – d-na primar nu are dreptul sa intrebe consilierii, sa adreseze 
intrebari . 
 D-na primar – este normal sa fiu la sedinta si sa intreb ce consider eu . 

− referitor la d-ul Constantinescu, nu-l primiti, cand v-a gasit, a zis sotia ca n-are timp de 
el, ca sunteti foarte grabiti . 

− V-a gasit, era apometrul cu probleme, spart sau nefunctional . 
− D-ul Constantinescu Petre va face verificari in toata comuna .  

 Se supune la vot procesul - verbal al sedintei anterioare, se aproba cu unanimitate de 
voturi .   
  D-na presedinte  de sedinta Miu Valeria citeste  ordinea de zi : 
    1.    Proiect de  hotărâre cu privire la aprobarea/ avizarea documentelor necesare 
derulării procedurilor de licitație publică organizate în vederea atribuirii :  

 - Contractului de delegare prin concesiune a gestiunii activităților de colectare și 
transport a deșeurilor municipale și altor fluxuri de deșeuri, componente ale 
serviciului de salubrizare de pe raza județului Olt;  

         - Contractului de delegare prin concesiune a gestiunii activității de operare a    
centrului de management integrat al deșeurilor Bălteni și a stațiilor de transfer, precum și 
monitorizare a depozitelor neconforme închise din județul  Olt. 
           - Iniţiator – primar Ancuța Gabriela 

               - Raport  comp.  Achizitii publice, concesiuni, integrare europeana 
   - Raportul comisiilor de specialitate 

                    -  Prezintă d-na primar şi preşedintele comisiei de specialitate 
 2. Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea contului de execuţie bugetară pentru 
trimestrul II al  anului 2017 

                        - Iniţiator – primar Ancuța Gabriela 
                 -  Raport  comp.  Financiar- contabil 

     -  Raportul comisiilor de specialitate 
                       -  Prezintă d-na primar şi preşedintele comisiei de specialitate  
 3.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile publice 
de conducere si executie, functiile contractuale de executie de la nivelul Primariei Comunei 
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Icoana cat si a indemnizatiei maxime lunare de care beneficiaza consilierii locali pentru 
participarea la numarul maxim de sedinte, începând cu data de 1 iulie 2017   
                       - Iniţiator – primar Ancuța Gabriela 
                       - Raport  comp.  Financiar- contabil si Secretar 
                       - Raportul comisiilor de specialitate                                                                                                                                   
                       - Prezintă d-na primar şi preşedintele comisiei de specialitate 
    4.   Prezentarea de catre d-ul doctor  Tudor Gabriel a situatiei vaccinarii copiilor 
impotriva rujeolei  . 
  5.  Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – am initiat si eu un proiect de hotarare privind aprobarea 
indemnizatiei de sedinta pentru consilierii locali . 
 D-na primar citeste o adresa a d-lui doctor uman . 
 Se supune la vot prima propunere de adaugare a punctului respectiv pe ordinea de zi, se 
inregistreaza 5 voturi pentru si o abtinere (d-ul Stavre Cristea) . 
 Se supune la vot adaugarea pe ordinea de zi a adresei d-lui doctor, se aproba cu 
unanimitate de voturi . 
 Se supune la vot ordinea de zi, cu cele doua puncte adaugate pe ordinea de zi, si se 
aproba in unanimitate .   
 D-na presedinte  Miu Valeria  citeste pct. 1 de pe ordinea de zi :                                     
 1.    Proiect de  hotărâre cu privire la aprobarea/ avizarea documentelor necesare 
derulării procedurilor de licitație publică organizate în vederea atribuirii :  

 - Contractului de delegare prin concesiune a gestiunii activităților de colectare și 
transport a deșeurilor municipale și altor fluxuri de deșeuri, componente ale 
serviciului de salubrizare de pe raza județului Olt ;  

         - Contractului de delegare prin concesiune a gestiunii activității de operare a    
centrului de management integrat al deșeurilor Bălteni și a stațiilor de transfer, precum și 
monitorizare a depozitelor neconforme închise din județul  Olt .  
 D-na primar – materialul este foarte voluminos . 

− este proiectul CJ Olt, au fost amenajate spatii, au adus pubele . 
− la Balteni groapa este finalizata . 
− se incepe licitatia pentru colectarea gunoiului de catre firma care va castiga .  

 Supus la vot, punctul 1 de pe ordinea de zi se aproba in unanimitate, cu 6 voturi pentru, 
astfel fiind adoptata hotararea nr. 16 .   
  D-na presedinte citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 
       2.    Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea contului de execuţie bugetară pentru 
trimestrul II al  anului 2017 . 
 D-ul Matei Florin – consilier superior – ne-am incadrat in prevederile bugetare la 
sfarsitul trim. II, nu am inregistrat plati restante . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – am facut o interpelare in iulie 2017 privind executia 
bugetara, nu mi s-a raspuns pana in prezent . 
- 170 milioane la cheltuieli judiciare, ce este aceasta suma? 
 D-ul Matei Florin – cheltuieli judiciare cu avocatii, majorari la suma APIA . 
 D-na primar – un avocat ne-a luat suma pentru intampinare, dupa care si pentru aparare  
la procesul cu stadionul . 
− nu le-am dat comision de succes, n-am depasit 1500 lei decat la un singur proces. 
− cu nulitatea absoluta a c.i.m. la Popescu Roxana am castigat, a facut apel . 
            D-ul Perieteanu Gheorghe da citire interpelarii depuse . 
            D-na primar – de ce faceti referire la toti consilierii locali? 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – noi , consilierii locali, sa votam in cunostinta de cauza . 
 D-ul Matei Florin – vreti sa va citesc toate sumele ? 
− mai departe explica cheltuielile cu fondul de salarii, spune ca ne incadram in suma din 
buget .                 
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 D-na primar – unele primarii nu au stiut sa-si prevada ca noi de la inceputul anului 
maririle de salariu, nu-si vor putea majora salariile, vor apela la CJ Olt pentru alocare bani, nu 
pot majora suma prin virare de credite . 
            D-ul Matei Florin – da citire sumelor incasate la alimentarea cu apa la 31.06.2017 . 
- ne-am imprumutat 10000 lei la fondul de rulment de anul trecut . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – credeam ca ati folosit banii de la investitia din Ursoaia la 
sistemul de alimentare (la deleni) . 
− ar fi bine sa se identifice furturile de apa (la Coman Constantin va dau un exemplu in 
Floru) . 
           D-ul State Gheorghe apare in sala de sedinte . 
           D-na primar – sunt extrem de multe sparturi in sistem, grosimea conductei este prea 
mica pentru presiunea existenta . 
          - la deleni, pentru extindere vom face proiect, dupa care, investitia pe care am aprobat-o 
o vom realiza . 
          D-ul Matei Florin – sunt sume extrem de mari la energia electrica pentru alimentarea cu 
apa .                                                                                                                        
 Se supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi si se aproba in unanimitate cu 7 voturi 
pentru, astfel fiind adoptata hotararea nr. 17 .   

 D-na Miu Valeria – presedinte de sedinta citeste pct. 3 de pe ordinea de zi: 
3.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la stabilirea salariilor de bază pentru funcțiile publice 

de conducere si executie, functiile contractuale de executie de la nivelul Primariei Comunei 
Icoana cat si a indemnizatiei maxime lunare de care beneficiaza consilierii locali pentru 
participarea la numarul maxim de sedinte, începând cu data de 1 iulie 2017 

  D-ul secretar spune ca d-ul Perieteanu Gheorghe poate discuta initiativa dansului la 
acest punct, avand in vedere ca acest punct se initiaza conform legii impreuna cu secretarul si 
compartimentul de resort . 

D-na primar – proiectul de hotarare a suportat niste modificari . 
− la comp. Stare civila, salariul 1750 lei se inlocuieste cu 2100 lei, deoarece s-a 

scos sporul pentru operare in registrul electoral, i-am bagat marire in salariul de baza sa nu-i 
afecteze salariul . 

− nu sunt introduse sporuri in aceste sume, doar CFP – ul a ramas . 
D-ul State Gheorghe – 1750 lei a fost fara spor, iar 2100 lei este cu sporul inclus . 
D-na primar – 1789 lei va lua net, rest de plata . 
− 1.45 este coeficientul la 2103 lei, coeficientul se inmulteste cu salariul minim pe 

economie . 
− Salariile sunt la gradatia 0 . 
− la comp. administrativ, salariul 1670 lei va fi la ingrijitor, ca sa avem de unde 

pune dincolo . 
− Perieteanu Mariana – 1789 rest plata iar 1350 lei Pangulescu Anisoara vor avea . 
D-ul State Gheorghe – un sofer spunea ca daca el are vechime, de ce ingrijitorul sa aiba 

mai mult decat el . 
D-na primar – s-a reglementat situatia . 
− dvs. trebuie sa aprobati aceste salarii . 
− la muncitor calificat IV il avem pe d-ul Constantinescu Petre, este vorba la 

dansul si de volumul de munca . 
− echipa din primarie trebuie motivata . 
D-ul State Gheorghe – prin detasare mai avem pe cineva? 
D-na primar – pe d-ul Scarlat Virgil, insa vom crea un post pentru care sa candideze . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – am fost la d-ul Marius Oprescu si a ramas masca cand a 

vazut salariile 
− inspectorii asistenti au diferit salariul, nu inteleg de ce . 
D-ul secretar – sunt in compartimente diferite . 
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D-na primar – secretarul n-are voie sa aiba mai mult decat viceprimarul . 
− s-au eliminat toate sporurile . 
− am fost obiectiva, tinand cont de fisa postului, volumul de activitate . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – cum ati ajuns la 1.21 la d-na Perieteanu Mariana ? 
D-na primar – 1.45 este coeficientul la d-na Perieteanu Mariana, i s-a introdul sporul de 

operare in registrul electoral . 
− cred ca este incompatibilitate sa discutati de salariul sotiei dvs. . 
− veniti cu propuneri daca aveti . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – sa-i dublam coeficientul d-nei de la fonduri europene si la 

ingrijitor . 
D-na primar – am verificat cat are in mana inainte de toate . 
- la d-na Perieteanu avem 300 lei peste cat avea in prezent . 
− la d-ul Constantinescu Petre este putin mai mult . 
− D-ul Perieteanu Gheorghe a vrut sa introduca in sedinta un proiect despre 

indemnizatie consilieri . 
− In proiectul de hotarare am vazut 3 % pentru o sedinta, inca 3 % pentru a doua 

sedinta si inca 3 % pentru a treia sedinta . 
D-na primar da citire art. 4 din proiectul de hotarare . 
D-ul Perieteanu Gheorghe citeste proiectul de hotarare intocmit de dansul . 
D-ul State Gheorghe – folositi niste articole care nu cred ca mai sunt in vigoare . 
D-ul Stoica Ion – haideti sa facem coeficient maxim . 
D-na primar – am prins in buget suma maxima . 
− stabiliti cat sa fie procentul . 
− au fost sedinte  la care nici n-ati semnat macar rapoartele . 
− sa se faca si sedintele ca la lege, hartiile necesare . 
D-ul Stavre Cristea – venim pentru binele comunei  sau pentru bani ? 
D-na primar – cred ca ati primit hartiile la timp, bine explicate, fata de ce a fost in 

trecut. 
D-ul Matei Florin – pe fondul de salarii n-am prins la maxim suma pentru consilieri insa 

putem vira in cadrul aceluiasi capitol . 
D-ul State Gheorghe – 10% propun pentru o sedinta ordinara si 1-2 sedinte comisii de 

specialitate  . 
D-ul Stavre Cristea propune procentul de 6%, d-ul Stoica Ion procentul de 9 %, d-na 

Miu Valeria procentul de 10 % . Se supune la vot procentul de 10 % , respectiv 5 % pentru 
sedinta ordinara si 5% pentru 1-2 sedinte ale comisiei de specialitate, se inregistreaza 4 voturi 
pentru, o abtinere (d-ul Tanase Aniel) iar d-ul Stavre Cristea impotriva . 

Se supune la vot pct. 3 de pe ordinea de zi, cu modificarile mentionate si se aproba cu 
unanimitate de voturi , astfel fiind adoptata hotararea nr. 18 .   

D-na Miu Valeria – presedinte de sedinta citeste pct. 4 de pe ordinea de zi: 
4.   Prezentarea de catre d-ul doctor  Tudor Gabriel a situatiei vaccinarii copiilor 

impotriva rujeolei  .   
D-na primar citeste informarea d-lui doctor Todor Mihai Gabriel privind vaccinarea . 
D-na primar – m-am gandit sa reabilitam dispensarul prin proiect depus la GAL . 
− proiectele la MDRAP le-am depus in ordinea prioritatii . 
− DC 98 Ursoaia era prioritatea nr. 1 . 
− au aprobat Asfaltare Floru – Serbanesti deoarece lucrarea a primit in trecut   
                        69000 lei . 
− in anii urmatori o sa urgentez la minister proiectul Asfaltare DC 98 . 
− mai ramane o portiune de asfalt spre Satul nou de facut cu bani de la bugetul     
                       local . 

 D-na presedinte Miu Valerias trece la pct. 5 de pe ordinea de zi: 
5. Intrebari, interpelari , petitii . 
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 D-ul Perieteanu Gheorghe – cine trebuie sa informeze partidul  de consilierii care nu mai 
sunt in functie . 
 D-ul secretar – partidul isi vede de organizarea interna, le-am pus hotararea pe e-mail . 
 D-ul Perieteanu Gheorghe - d-ul Stavre Cristea ce a gasit la masuratoare in T41 ? 
 D-ul Stavre Cristea – nu am fost chemat .   
 Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 

    
 
 
         Preşedinte ,                         Întocmit , 

         Miu Valeria          Nicolăiţă  Viorel 


